
RADA hgTMJSKA
W KOLSUSU$WEJ

Uchwala Nr IX/l26119

llady Miejskie.i w Kolbuszowc.j

z dnia 3l maja 2019 roku

w sprnwic uznania petycji mieszkaric6w wsi Werynia osiedle Podlesie lv spr:rwie

oSwietlenia drogi w okolicy dom6rv za niez:rsluguj4cQ na urvzglgdnicnie

Na.pbdstawie art. l8b ust. I ustawy zdnia 8 marca 1990 roku o samorzEdzie gminnyn-t

(tj. Dz.LJ. 22019 r. poz.506) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z ll lipca 2014 rokr-r o petycjach (t.j.

Dz.U.22018 r. poz.870), Rada Miejska w Kolbuszowej uchwala. co nastEpuje:

$1, Uznaje siE, ze wniesiona w dniu 20 lutego 2019 roku petyc.ia mieszkancow wsi Werynia

osiedle Podlesie w sprawie oSwietlenia drogi w okolicy dom6w nie zasiuguje na uwzglgdnienie.

$2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi zalqcznik do uchwaly.

$3. O sposobie rozpatrzema petycji Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Kolbuszowej

zawiadomi wnosz4cego.

$4. Uchwala wchodzi w zycie z dniem podjgcia.

PRZEW
Rady Miej

mgr ini,



Uzasadnienie

Do Urzgdu Mie.iskiego w Kolbuszowe.i wplyngla w dniu 20 lutego 2019 roky petycja,
skierowatna do Rady Mie.iskie.f w Kolbuszowej, wniesiona przez-" mieszkaric6w wsi weiynia
osiedle I)ocllesie dotycz4ca wykonania oSwietlenia clrogi w okolicy dom6w. W przeclmiotowej
petycii Ilrieszkancy wnoszE o wykonanie oSwietlenia w iloSci trzech lamp wzdluz drogiw nric'iscowoSci Werynia osiedle Podlesie. Mieszkaricy w swoje.i petycji podkreslaj4, ie
zainstalowanie lamp oSwietlenio wych znacznie poprawi stan bezpiL.r.nrt*u. 

'

Koniisja Skarg, Wnioskow i Petycji Rady Miejskiej w Kolbuszowej podczas analizy
przedniiotowe.i petyc.ii, uznala za zasadne skierowanie jej pod obrady (omisji Finans6w
i Gospoclarki Konrunalne.i Rady Miejskie.i w Kolbuszo*e.j *ceir, prr"uruiirowania nro2liwoSci
sflttansowitnia ptz-ez gminq Kolbr-rszowa zadania o kt6re wnosz4 skladaj4cy petycje oraz
wvclania opiriii na ten tentat. Komisja Finans6w i Gospodarki Komunalnej na posiedzeniu
rv dniu 1 7 kwietnia 2019 roku negatywnie zaopiniowala postulat skierowany w przedmiotowej
petyc.ii mieszkaric6w wsi Werynia osiedle Podlesie, uznajqcze w budzecie gminy Kolbuszowa
na rok bielqcy nie ma zabez,pieczonych Srodk6w finansowych na realizacjf inwlstycji o kt6r4
wniosku jq rnieszkancy.

Konris.ia Skarg, Wnioskow i Petycji na posiedzeniu w dniu 28 maja 2019 roku
posilkLriqc sig opini4 Komisja Finans6w i Gospodarki Komunalnej negatywnie zaopiniowala
wniosek 7'awarry w powyzszel petycji, Komisja dostrzega potrzebg *ylonania oSwietlenia
w te.i czqSci miejscowoSci Werynia, jednak z uwagi na biak Srodk6w finansowych w planie
budzetowym, zadanie to zostanie zarekomendowane do wykonania w kolejnych latach
budzetowych. wobec tego Komisja wnioskuje do Rady Miejskiej
w Kolbr-rszowej o uznanie petycji mieszkaric6w wsi Werynia osiedle podlesie w spiawie
wykonania oSwietlenia drogi w okolicy dom6w za niezaslugujqc4 na uwzglgdnienie.

PRZE ACY
Rady Mi buszowej

mgrlni.


